
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 564 (21int03065) 
 
Datum indiening: 21 juni 2021 
 
Onderwerp:  Ontwikkeling bedrijventerreinen 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
In de raadsvergadering van 23 februari jl. is door de raad ingestemd met het Regionaal 
Programma Werkterreinen 2021-2024 met o.a. de afspraak het RPW medio 2022 te 
monitoren. In het RPW wordt uitgegaan van in totaal 150 hectare ontwikkelruimte in de 
periode tot 2030. 
Recent namen wij kennis van een nieuwsbericht van de Groene Metropoolregio1 met o.a. de 
passage over de verdeling van de ontwikkelruimte voor de komende jaren, onder de kop 
“Zes gemeenten, 90 hectare beschikbaar”: Gemeente Duiven, Lingewaard, Nijmegen, 
Montferland, Wijchen en Zevenaar hebben voor deze nieuwe ontwikkelruimte plannen 
ingediend bij de Groene Metropoolregio. Dit is nodig omdat voor de komende jaren niet 
voldoende passende ontwikkelruimte voor bedrijven beschikbaar is. Het gaat om ruim 90 
hectare waarvan circa 56 hectare voor regionale bedrijvigheid en circa 35 hectare voor XXL 
logistiek. en onafhankelijk adviesbureau heeft de nieuwe plannen onderzocht op 
duurzaamheid, bereikbaarheid, financiële haalbaarheid en de toegevoegde waarde voor de 
economie en de werkgelegenheid in de regio.” 
Wij nemen aan dat dit bericht de uitkomst betreft van de op pagina 12 in het RPW 
geschetste verdeling van de ontwikkelruimte, een proces dat van maart tot juni zou worden 
doorlopen.  
 
Onze vragen: 

1. Is het juist dat het nieuwsbericht de uitkomst betreft van het in het RPW afgesproken 
procedure voor verdeling van de ontwikkelruimte? Zo nee, kunt u dit toelichten? 

2. Wekt het bericht terecht de indruk dat Overbetuwe voor deze nieuwe ontwikkelruimte 
geen plannen heeft ingediend bij de Groene Metropoolregio?  

3. Zo ja, waarom heeft Overbetuwe in tegenstelling tot bijvoorbeeld Lingewaard dan 
geen nieuwe plannen ontwikkeld en ingebracht bij de regio? 

4. Welk percentage van de regionale ontwikkelruimte is nu op basis van deze 
besluitvorming verdeeld? 

5. Kunt u aangeven wat de actuele stand is van het in Overbetuwe voor regionale 
bedrijvigheid beschikbare aanbod (aantal hectare)? Wat is de actuele stand van de 
nog beschikbare hectares op De Aam, Merm Oost, Stationsomgeving Zetten-Andelst 
en Park 15?  

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 

                                                           
1
 https://www.groenemetropoolregio.nl/actueel/nieuwe-ruimte-voor-bedrijventerreinen-in-de-regio-arnhem-

nijmegen/ 
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